

REF: DFM/2021/3101
Date: 31 January 2021

المرجع : DFM2020\3101
التاريخ : 31 يناير 2021

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

السيد / حسن عبد الرحمن السركال
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي – الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Market Notification

الموضوع: إخطار للسوق

The Board of Directors of DXB Entertainments PJSC ("DXBE") would like to advise the market that it has received a conversion notice from Meraas Leisure and Entertainment LLC and Meraas Holding LLC in respect of the conversion of the entire existing balance of the master bond certificates issued by DXBE due 30 June 2026 (being a total principal amount of AED 1,216,803,644 together with accrued interest of AED 269,130,586).

يود مجلس إدارة شركة دي إكس بي إنترتينمنتس ش.م.ع ("DXBE") إخطار السوق والمساهمين بأنها تلقت إشعاراً من شركة مراس للترفيه والتسلية ذ.م.م ومراس القابضة ش.م.م فيما يتعلق بتحويل الرصيد المتبقي من شهادات السندات الصادرة عن DXBE والمستحقة في 30 يونيو 2026 (بإجمالي المبلغ الأساسي 1,216,803,644 درهم مع الفائدة المستحقة 269,130,586 درهم).

The conversion is being completed pursuant to the terms of the bond issued in 2018 as approved at the general assembly meeting of DXBE held on 25 April 2018.

تمت عملية التحويل وفقاً لشروط السندات الصادرة في 2018 والتي تمت الموافقة عليها في اجتماع الجمعية العمومية لـ DXBE الذي عقد في 25 أبريل 2018.

Subject to receipt of all required regulatory approvals, the conversion is expected to be completed on or around 28 February 2021.

مع مراعاة استلام جميع الموافقات التنظيمية المطلوبة، من المتوقع أن يتم الانتهاء من عملية التحويل بشكل كامل في 28 فبراير 2021.

Kind regards,

مع أطيب التحيات،

باريس أولو
أمين سر مجلس الإدارة
Baris Ulu
Company Secretary

